
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 6/2024 

z 6. riadneho rokovania Rady Audiovizuálneho fondu v roku 2024. 
 

Dátum, čas a miesto konania: 19. júna  2024 od 14.00 hod., Juraj Spitzer Room na 1. poschodí  budovy 

sídla AVF na Grösslingovej 53 v Bratislave. 

 

Forma zasadnutia:  kombinovaná, prezenčne a formou videokonferencie 

 
Prítomní prezenčne: podpredsedníčka rady JUDr. Ivana Maláková;   členovia:  Mgr. Richard Kováčik, 
PhD.; Mgr. Slavomíra Salajová;    prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD.;  prof. Zuzana Gindl-Tatárová, 
ArtD.;  Mgr. Marta Švecová,    
Formou videokonferencie: JUDr. Radoslav Remšík; 
Ospravedlnený: Mgr. Vincent Štofaník;   
Hostia:  Mgr. Vladimír Burianek, ArtD., riaditeľ fondu , Viktória Knappová, predsedníčka dozornej 
komisie (na prerokovanie bodu č. 1 programu). 
 
Rokovanie bolo prenášané formou živého vysielania na youtube.com. Jeho záznam je zverejnený na:  
https://www.youtube.com/watch?v=Po65yZqPf54 
 
Ivana Maláková navrhla za overovateľku zápisu Martu Švecovú, ktorá s tým súhlasila. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, Z. Gindl-Tatárová, S. Salajová, M. Švecová,  R. Remšík)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0  
Rada návrh schválila.  
 

Po hlasovaní Ivana Maláková predniesla návrh programu.  

 

Návrh programu: 

Otvorenie zasadnutia, voľba overovateľa zápisu, schválenie programu rokovania 

1. Informácia o činnosti Dozornej komisie 

  

2. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 

Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu 

podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné 

rokovanie) 

2.1 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.5 o výsledkoch hodnotenia 

žiadostí vo   výzve č. 2/2024  k protokolu č. MK 2/2024 

2.2 Informácia z rokovania odbornej komisie OK 1.1. o výsledkoch hodnotenia žiadostí vo výzve 

č. 5/2024  k protokolu č. HF 5/2024 

2.3 Informácia z rokovania odbornej komisie OK 1.2 o výsledkoch hodnotenia žiadostí vo výzve 

č. 5/2024  k protokolu č. DF2024_5 1.2.1_dotácia_1 

2.4 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.3 vo výzve č. 5/2024 k protokolu 

č. AF 5_2024 
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2.5 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.1 v priebežnej výzve  č. 3/2024 

k protokolu č. Dist/4d-3/2024/P2.1 

2.6 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve  č. 4/2024 k protokolu č. 

EVV_1_4_2024_dotácia 

2.7 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve  č. 4/2024 k protokolu č. 

EVV_1_4_2024_štipendium 

                                                                                                                                                                  
3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

3.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

3.3. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

 

4. Žiadosť PubRes s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania zo zmluvy č. AVF 134/2020-2/1.1.2 k projektu 

Tri týždne pod morom. 

 

5. Žiadosť Virusfilm s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania zo zmluvy č. AVF 177/2022-2/1.2.2 

k projektu Ľahostajný smäd. 

 
6.  Žiadosť Silverart s.r.o. o zmenu celkového rozpočtu projektu a posunutie termínu  časti vecného 

výstupu k vyúčtovaniu zo zmluvy č. AVF 83/2021-2/1.5 k projektu s pôvodným názvom  

V korunách stromov je pokoj. 

 
7. Diskusia o činnosti odborných komisií 

8. Rôzne 

 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, M. Švecová, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, R. Remšík)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  
Rada návrh programu schválila.  
 

1. INFORMÁCIA O ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE  

O činnosti dozornej komisie informovala radu jej predsedníčka Viktória Knappová. Na svojom 7. 

rokovaní dňa 13. júna 2024 dozorná komisia pokračovala v kontrolnej činnosti vyúčtovaných projektov 

Svetlonoc,  Teren, Dve slová ako kľúč a Spiace mesto.  Na tomto rokovaní dozorná  komisia absolvovala 

stretnutie so štatutárnymi zástupcami kontrolovaných subjektov, aby s nimi prediskutovala stanovisko 

k predloženým doplneným účtovným dokladom a od niektorých si vyžiadala ďalšie. Ďalej sa zaoberala 

podnetom Psyche Film s.r.o., pri ktorom si vyžiadala stanovisko príslušnej odbornej komisie. Ďalej sa 

zaoberala sťažnosťou nepodporeného žiadateľa In Film s.r.o., pri ktorej si vyžiadala písomné stanovisko 

kancelárie. Dôležitým bodom programu bola informácia riaditeľa o stave záväzkov fondu v oblasti 

podpory audiovizuálnej kultúry k 11. júnu 2024. Dozorná komisia požiadala riaditeľa o aktualizáciu 

materiálu o sumy budúcich, záväzkov z jarných výziev fondu v roku 2024, ako aj o sumy alokované na 

jesenné výzvy roku 2024, ktoré vstúpia do záväzkov obdobia rokov 2025 až 2027.   
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2. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP 

AVF Č. 1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

 

2.1 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.5 o výsledkoch hodnotenia 

žiadostí vo   výzve č. 2/2024  k protokolu č. MK 2/2024 

Predseda odbornej komisie Jozef Heriban  informoval radu o priebehu hodnotenia žiadostí. 

Odborná komisia celkovo hodnotila 20 žiadostí, z ktorých odporučila 5 podporiť v celkovej sume 

390 000 €. K odporúčaným žiadostiam neboli ešte prijaté rozhodnutia v zmysle zákon 

 

2,2 Informácia z rokovania odbornej komisie OK 1.1. o výsledkoch hodnotenia žiadostí vo výzve 

č. 5/2024  k protokolu č. HF 5/2024 

Predseda odbornej komisie Patrik Pašš informoval radu o priebehu hodnotenia žiadostí. Odborná 

komisia celkovo hodnotila 26 žiadostí, z ktorých odporučila 10 podporiť v celkovej sume 190 500 

€. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona  

 

2.3  Informácia z rokovania odbornej komisie OK 1.2 o výsledkoch hodnotenia žiadostí vo výzve 

č. 5/2024  k protokolu č. DF2024_5 1.2.1_dotacia_1 
Predseda odbornej komisie Tomáš Klenovský informoval radu o priebehu hodnotenia žiadostí. 

Odborná komisia celkovo hodnotila 20 žiadostí, z ktorých odporučila 6 podporiť v celkovej sume 

112 900 €. K odporúčanej žiadosti bolo prijaté rozhodnutie v zmysle zákona. 

 

2.4 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.3 vo výzve č. 5/2024 k protokolu 

č. AF 5_2024 
Predsedníčka  odbornej komisie Žofia Bosáková informovala radu o priebehu hodnotenia žiadostí. 

Odborná komisia celkovo hodnotila 5 žiadostí, z ktorých odporučila 2 podporiť v celkovej sume               

62 000 €.  K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 

 

2.5 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.1 v priebežnej výzve  č. 3/2024 

k protokolu č. Dist/4d-3/2024/P2.1 
Vzhľadom na to, že žiadny z členov odbornej komisie sa nemohol z pracovných dôvodov zúčastniť 

rokovania rady AVF a informovať o priebehu hodnotenia žiadostí, o tomto radu informoval jej člen 

Richard Kováčik, ktorý sa už dlhodobo venuje uvedenej problematike. Odborná komisia celkovo 

hodnotila 13 žiadosti, z ktorých odporučila 10 podporiť v celkovej sume 38 300 €. K odporúčaným 

žiadostiam boli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 

 

2.6 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve  č. 4/2024 k protokolu č. 

EVV_1_4_2024_dotácia 
Predsedníčka  odbornej komisie Zuzana Megová informovala radu o priebehu hodnotenia žiadostí. 

Odborná komisia celkovo hodnotila 19 žiadostí, z ktorých odporučila 16 podporiť v celkovej sume 

176 200 €. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 

 

2.7 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve  č. 4/2024 k protokolu č. 

EVV_1_4_2024_štipendium 
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Predsedníčka  odbornej komisie Zuzana Megová informovala radu o priebehu hodnotenia 

žiadostí.. Odborná komisia celkovo hodnotila 1 žiadosť, ktorú odporučila podporiť sumou 900 €. 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie vyššie uvedené informácie a protokoly 

predložené  podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení 

s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 

Z. z. v znení neskorších predpisov. 
 

Po tomto bode sa z rokovania rady ospravedlnil Radoslav Remšík. 

Podpredsedníčka rady skonštatovala, že na rokovaní je naďalej prezenčne prítomných 6 členov a rada 

je uznášaniaschopná. 
 

3. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

 

3.1 Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 
Riaditeľ fondu informoval členov rady o činnosti kancelárie od ostatného zasadnutia dňa 

29.5.2024. Riaditeľ AVF sa na základe pozvania výboru NR SR pre kultúru a média zúčastnil dňa 

10.6.2024 rokovania výboru k návrhu novely zákona o Audiovizuálnom fonde.  

Riaditeľ fondu spolu Zuzanou Bielikovou a Janou Smokoňovou (SFA) uskutočnili dňa 13.6. 

kontrolu na mieste nakrúcania projektu Afterburn v Sládkovičove, ktorý je zaregistrovaný 

v programe 5.  

         

3.2 Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

Pracovníčka kancelárie fondu Zuzana Bieliková informovala radu o aktivitách Slovenskej filmovej 

agentúry za ostatné dva mesiace. Hlavnou aktivitou bola príprava účasti SFA na MFF v Cannes, 

kde sa v dňoch 14. až 25. mája 2024 fond prezentoval spolu so Slovenským filmovým ústavom. V 

rámci festivalu sa Zuzana Bieliková zúčastnila viacerých medzinárodných podujatí a zasadnutí 

organizácií, v ktorých je fond členom (EFAD - Generálne zhromaždenie Európskych filmových 

agentúr 2024, EUFCN- Európska sieť filmových komisií, Association of Film Commissioners 

International). Okrem týchto stretnutí absolvovala desiatky pracovných stretnutí so zástupcami 

audiovizuálneho priemyslu s cieľom prezentovať Slovenskú republiku ako zaujímavú lokáciu pre 

nakrúcanie. V súčasnosti prebieha intenzívna príprava prezentácie fondu na MFF v Karlových 

Varoch.  

 

 
4. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA PUBRES S.R.O. O ZMENU TERMÍNU VYÚČTOVANIA ZO 

ZMLUVY Č. AVF 134/2020-2/1.1.2, PROJEKT „TRI TÝŽDNE POD MOROM“ 

 

Členovia rady sa  vopred oboznámili s písomnými materiálmi k žiadosti. Po diskusii o projekte 

a dôvodoch predlžovania jeho realizácie schválili zmenu termínu vyúčtovania aj zmenu termínu 

odovzdania vecného výstupu. 
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UZNESENIE č. 30/2024 z 19. 6. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu na základe žiadosti prijímateľa PubRes s.r.o. o posun termínu  
vyúčtovania projektu „Tri týždne pod morom“ schvaľuje zmenu termínu vyúčtovania z 30.9.2024 na 
30.4.2025 a zároveň schvaľuje zmenu termínu odovzdania vecného výstupu písomné potvrdenie 
distributéra o uskutočnenom verejnom uvedení diela v kinodistribúcii na území SR v počte najmenej 
10 kinematografických predstavení za platené vstupné na 30.11.2025. Rada poveruje podpredsedníčku 
rady a riaditeľa fondu uzatvorením dodatku k zmluve č. zmluvy AVF 134/2020-2/1.1.2. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 5 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková,  Z. Gindl-Tatárová, M. Švecová)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (S.Salajová) 
Rada uznesenie schválila. 

 
5. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA VIRUSFILM S.R.O. O ZMENU TERMÍNU VYÚČTOVANIA 

ZO ZMLUVY Č. AVF 177/2022-2/1.2.2 PROJEKT „ĽAHOSTAJNÝ SMÄD“ 

 
Členovia rady sa  vopred oboznámili so písomnými materiálmi k žiadosti a  vzhľadom na zdôvodnenie 

schválili zmenu termínu vyúčtovania. 

 

UZNESENIE č. 31/2024 z 19. 6. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa Virusfilm s.r.o. o posun termínu  vyúčtovania 
projektu „Ľahostajný smäd“ z 30.06.2024 na 30.10.2025. Zároveň rada poveruje podpredsedníčku rady 
a riaditeľa uzatvorením dodatku k zmluve č. AVF 177/2022-2/1.2.2. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M.Švecová)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 
Rada uznesenie schválila. 
 

 
6. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA SILVERART S.R.O. O ZMENU  CELKOVÉHO ROZPOČTU 

PROJEKTU A POSUNUTIE TERMÍNU ČASTI VECNÉHO VÝSTUPU  K VYÚČTOVANIU ZO ZMLUVY 

Č. AVF 83/2021-2/1.5 PROJEKT „V KORUNÁCH STROMOV JE POKOJ“ 

 

Členovia rady sa  vopred oboznámili so písomnými materiálmi k žiadosti a  vzhľadom na zdôvodnenie 

schválili  všetky požadované zmeny. 

 
UZNESENIE č. 32/2024 z 19. 6. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu na základe žiadosti prijímateľa SilverArt s.r.o. o zmenu celkového 

rozpočtu projektu a posunutie termínu časti vecného výstupu k vyúčtovaniu zo zmluvy AVF 83/2021-

2/1.5 k projektu „V korunách stromov je pokoj“ schvaľuje zmenu celkového rozpočtu projektu 

zo 705 445,- EUR na celkový rozpočet 540 744,- EUR a zároveň schvaľuje zmenu termínu odovzdania 

vecného výstupu písomné potvrdenie distributéra o uskutočnenom verejnom uvedení diela v 

kinodistribúcii na území SR v počte najmenej 10 kinematografických predstavení za platené vstupné 

na 30.12.2024. Zároveň rada poveruje podpredsedníčku rady a riaditeľa fondu uzatvorením dodatku k 

zmluve č. zmluvy AVF 83/2021-2/1.5. 
 
Hlasovanie: 
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ZA: 6 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, Z. Gindl-Tatárová, M.Švecová)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 
Rada uznesenie schválila. 
 
 

7. DISKUSIA O ČINNOSTI ODBORNÝCH KOMISIÍ 

 

O zaradenie tohto bodu do programu dňa 16. júna 2024   písomne požiadala Zuzana Gindl Tatárová, 

ktorá predniesla úvodné slovo. V ňom zosumarizovala výhrady  žiadateľov k práci niektorých 

odborných komisií, najmä v programe 1, ktoré boli v ostatnom období adresované priamo jej osobe 

alebo  rade. Zároveň vyjadrila aj svoju nespokojnosť s prácou niektorých  členov komisií a deklarovala, 

že je nevyhnutné, aby sa rada témou činnosti odborných komisií intenzívne zaoberala.  

Svojimi  skúsenosťami  z hodnotiaceho procesu prispeli do  diskusie,  po predchádzajúcom súhlase 
členov rady, aj prítomní zástupcovia odbornej verejnosti  Wanda Adamyk Hrycová, Ivan Ostrochovský 
a Mátyás Prikler. 
 
 

Vzhľadom na dôležitosť uvedenej témy sa členovia rady dohodli na pracovnom stretnutí, ktoré sa bude 

konať dňa 9.7. 2024 od 14.00 hod. v sídle fondu. Zástupcovia verejnosti boli vyzvaní, aby fondu poslali 

svoje písomné podnety, týkajúce sa činnosti odborných komisií, a to v lehote do 5.7.2024. Členovia 

rady sa s doručenými podnetmi oboznámia a aj tieto následne budú premetom diskusie 

počas spoločného stretnutia rady fondu so zástupcami odborných komisií a odbornej verejnosti dňa 

10. júla 2024 od 14.00 hod v Kine Lumiére v Bratislave. 

 

Po tomto bode programu sa z rokovania ospravedlnila Marta Švecová. 

 
8. RÔZNE 

 
V rámci bodu rôzne sa rada na základe podnetu p. Ostrochovského zaoberala aj otázkou možného 
navýšenia finančných prostriedkov určených na podporu študentských filmov. Rada poverila riaditeľa, 
aby na nasledujúcom riadnom zasadnutí rady informoval jej členov, či je možné v rámci disponibilných 
finančných prostriedkov fondu  navýšiť v roku 2024 objem finančných prostriedkov určených na 
uvedený účel. Zároveň rada deklarovala, že touto témou sa bude zaoberať aj pri príprave štruktúry 
podpornej činnosti fondu na nasledujúce obdobie. 
 
Na základe požiadavky člena Rady Radoslava Remšíka, riaditeľ fondu informoval o prebiehajúcich 
právnych sporoch fondu a cene právnych služieb.   
 
 
 
 
Po tomto bode  podpredsedníčka rady ukončila riadne rokovanie 
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Členovia rady sa dohodli, že nasledujúce riadne  zasadnutie bude v utorok 20. augusta 2024, od 14.00 
hod.   
 
 
 
 
 

 

Zapísal:  PhDr. Andrej Obuch 

Overovateľ: Mgr. Marta Švecová    

 

Bratislava 19.6.2024 

 

JUDr. Ivana Maláková 

podpredsedníčka rady fondu 

 

 

Na vedomie:  dozorná komisia, riaditeľ fondu 

 

 
 


